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Minnesanteckningar för Ronneby/Hoby Älg och 
Kronskötselområdes 30-dagarsmöte den 13/11-24 Hasselstad

Henrik Erlandsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

På mötet var ca 25 jaktlag närvarande.

Föredrag om NVR 

Till kvällen möte så var Mikael (Snicke) Olsson och Mats Dalén inbjuda för att bra prata om 
NVR (Nationella viltolyksrådet)

Det pratades om vikten av duktiga eftersöksekipage och att det uppskattas att man kontaktar 
dessa eftersöksekipage innan eventuella storjakter.

Mats pratade lagar och regler om vad man får/ska/måste göra både som skytt och 
eftersöksjägare

De avslutade med att de vill få in fler intresserade och engagerade eftersöksjägare till NVR. 
Mats och Snicke håller kurser i både spår och lydnad för våra jakthundar.

Älgjakten

Vi tittar på statistik gällande älgobsen som vi hittills har fått in. Ca 5000 obstimmar.

Statistiken visar likt föregående år vara väldigt låg när det gäller observationer på ko med 
dubbelkalv, endast sex observationer är inrapporterade hittills. 

Inkomna observationer hittills med föregående år inom parentes, tjur 61 (59), ensamma 
hondjur 50 (36) och ko med enkelkalv 24 (28). Detta ger ett resultat på 44% tjur och en 
reproduktion på 0,47. 

Årets tilldelning på 5tjurar och 7 kalvar är skjutna och vi låter pottälgarna vara kvar till 
senare.

Representanter ifrån närvarande jaktlag rapporterar om hur jakten varit första 
månaden.

De va lite sprida skurar, vissa tycker att det varit med älg i markerna medans vissa tycker att 
det är oförändrat. Men mötet va ändå eniga med att andelen tjur är hög.

Kronjakten.

Hittills har det skjutits 3 handjur, 2 hind och 2 kalvar.

I norr verkar stammen öka, i mitt finns lite på vissa områden medans i syd obefintlig.

Övrigt. 

Avslut. Henrik avslutade mötet och tackar alla närvarande för ett bra möte.


